

Referat fra afdelingsmøde afd. 10 Skovhøj

Onsdag den 9. september 2020.

Fremmødte 19 deltagere.

Referent : Anne Mette Elsborg

Punkt 1: Valg af dirigent

Jytte Gissel

Punkt 2: Afdelings bestyrelses beretning

Anne Mette Elsborg fortalte kort at den havde de fået sammen med dagsordenen og spurgte om nogle havde nogle spørgsmål til den.

En beboer spurgte dog ind til rengøring af opgangene, hvor længe deres kontrakt er, da det ikke ser ud til at arbejdet udføres efter deres skema de har sat i opgangene.

Mike Brorson Christensen kigger på det.

Punkt 3: orientering om regnskabsåret 2019

Der blev spurgt ind til underskuddet, Ole Juel Nielsen forklarede hvorfor det så sådan ud, manglende renteindtægter er en af grundene, han er godt klar over at budgetterne kan være svære at overskue.

Punkt 4: Godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2021

4.a – sensor på lys i opgangene.

4.a blev nedstemt

Driftsbudgettet blev godkendt.

Punkt 5: behandling af eventuelt indkomne forslag

5.a - Højde på hæk.

Godkendt

5.b - Ligusterhæk.

Godkendt

5.c - Reetablering af have ved fraflytning.

Godkendt

5.d – Opsætning af havelåge

Godkendt

5.e – Glasværn

Godkendt

5.f – Opbevaring

Godkendt

5.g - Henstilling af trailer mm.

Godkendt

5.h – Udskiftning af klædeskabe

Godkendt

5.i – Vaskeplads nedlægges

Godkendt

5.j – Beplantning af træer m.m

Det var ikke et forslag der omhandlede vores afdeling men den nye skov vi har fået nede bagved.

Punkt 6: Valg af formand til afdelingsbestyrelsen for et år

Bestyrelsen pegede på Thomas Marcussen, 10 2.th., han blev valgt ind.

Punkt 7: Valg af afdelingsbestyrelsen

På valg er Frank Skafte, han valgte ikke at stille op.

Bestyrelsen pegede så på Lars Laier, 12 st.th. og Anette Uglebjerg, 16 st.tv..

Begge blev valgt ind for 2 år.

Punkt 8: Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen

Bestyrelsen pegede på Mads Hjortsballe, 16 st.tv. som den ene suppleant.

Han blev 1. suppleant ingen andre ønskede at stille op.

Punkt 9: Eventuelt

Claus Jørgensen berettede om hans møde i grundejerforeningen.

Han ser et problem i det der ikke er nok i vejfonden, det håber han at vi kan finde nærmere ud af til repræsentantskabsmødet sidst i september.